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\\\ REGION

W najbliższych latach 
pasażerowie WKD będą  
musieli często przesiadać się  
do komunikacji zastępczej.  
Ma to związek  
z rozpoczynającym się  
właśnie kolejnym etapem 
budowy drugiego toru kolejki.    

R ozbudowa sieci popularnej wukad-
ki wchodzi w następną fazę. 

Zastępczo za wukadkę

Utrudnienia na linii WKD mają potrwać około 2 lat
Nowa droga ma przebiegać przez niezabudowane tereny wzdłuż granicy  
miasta

\\\ BRWINÓW

Drogowa rewolucja 
w planach
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\\\ PRUSZKÓW

Remont kładki dla pieszych  
nad torami PKP łączącej  
ul. 3 Maja z ul. Majową  
w Pruszkowie nabiera 
kształtów.  Wykonana została 
nowa konstrukcja stalowa 
obiektu.    

J ak dostać się z jednej strony torów 
na drugą? Najprościej skorzystać z 

kładki. Priorytetem jest jednak zapew-
nienie pieszym w pełni bezpiecznej i 
funkcjonalnej przeprawy. W Pruszko-
wie powstaje nowy łącznik ul. 3 Maja 
z ul. Majową. Jesienią ubiegłego roku 
przeprowadzono prace związane z de-
montażem starej kładki.

Czas na kolejną odsłonę działań i 
widoczne efekty. W połowie stycznia 
zamontowana została nowa stalowa 

konstrukcja kładki, która została osza-
lowana i zazbrojona. Kolejny krok to 
zabetonowanie płyty pomostowej i 
wykonanie stopni schodów. Co istotne, 
powstaną szyby windowe o wysokości 
11 metrów.

Z pewnością mieszkańcy czekają 
na końcowy efekt. Termin prac zależ-
ny jest od warunków atmosferycznych, 
pamiętajmy również o pandemii, ale 
jest jeszcze jedna kwestia. Wiele zale-

ży od kolejarzy. – Tempo prac w dużej 
części uzależnione jest od możliwości 
uzyskania od PKP Polskich Linii Kolejo-
wych SA zamknięcia torów i wyłączenia 
napięcia w trakcji elektrycznej.  Nieste-
ty zamknięcia takie są dopuszczalne 
przez kolej tylko w nocy i to na okres 
ok. 3 godzin – informuje pruszkowski 
magistrat.

Artur Szpuda

Konstrukcja kładki gotowa

Inwestycja idzie do przodu
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\\\ PRUSZKÓW

Krok do przebudowy Willi 
pod Bocianem w Pruszkowie. 
Władze powiatu podpisały 
umowę na wykonanie 
dokumentacji projektowej.    

W illa pod Bocianem powstała w 
latach 30. XX wieku. Miała być 

domem rodziny Siemiatyczów, jednak 
wojna zmieniła wszystko. Willa trafiła 
w ręce nazistów, którzy przeznaczyli ją 

na siedzibę policji porządkowej. Odby-
wały się tu przesłuchania, a w piwni-
cach znajdowały się cele więzienne. Na-
stępnie budynek trafił do NKWD, potem 
komitetu miejskiego PPR. Po 1989 roku 
willa została zwrócona spadkobiercom, 
a ci sprzedali ją samorządowi.

Willa przy ul. Kraszewskiego ma 
wartość historyczną, ale i architekto-
niczną. Budynek znajduje się w rejestrze 
zabytków nieruchomych województwa 
mazowieckiego. Obiekt stanowi dobrze 
zachowany przykład modernistycznej 
willi miejskiej w otoczeniu zieleni. 
Wśród jego walorów architektonicz-
nych można wymienić m.in. addycyjnie 

zakomponowaną bryłę urozmaiconą 
ryzalitami, tarasem i balkonami. Space-
rując ul. Kraszewskiego nie sposób nie 
zwrócić uwagi na tenże obiekt.

Obecnie w budynku mieści się 
Dzienny Dom „Senior+”. Willa, co pod-
kreślają władze powiatu, ma być rów-
nież siedzibą Centrum Dialogu Społecz-
nego. Bez wątpienia budynek ma swoje 
walory, jednak upływający czas sprawia, 
że konieczny jest remont. Powiat pod-
jął działania w tym kierunku. Na po-
czątek konieczne jest przygotowanie 

dokumentacji projektowej dotyczącej 
rozbudowy, która obejmie zewnętrzną 
windę dla niepełnosprawnych oraz re-
montu elewacji i dachu. Prace obejmą 
również kwestie związane ze zmianą 
sposobu użytkowania pierwszego pię-
tra i poddasza.

Warto dodać, że remont przejdą 
również ogrodzenie i ogród. Odtwo-
rzona zostanie m.in. fontanna. Władze 
powiatu podpisały umowę na wykona-
nie projektu. – Kolejna inwestycja przed 
nami! – podkreśla starosta Krzysztof 
Rymuza.

Artur Szpuda

Willa pod Bocianem 
do przebudowy

Willa pod Bocianem
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POWIAT PRUSZKOWSKI

Miasto Pruszków: 
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Mal Med 
– Punkt szczepień, Pruszków, ul. Powstańców 7/U1
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej
 „Przychodnia Lekarska-Zdrowie”– Poradnia Lekarza 
POZ, Pruszków, ul. Michała Drzymały 19/21
Przyszpitalna Przychodnia Specjalistyczna, Pruszków, 
ul. Armii Krajowej 2/4
Gmina Raszyn: 
Centrum Medyczne Judyta sp. z o.o. 
– Raszyn, ul. Poniatowskiego 21
Centrum Medyczne Judyta sp. z o.o. 
– Raszyn, ul. Pruszkowska 52
Gmina Michałowice: 
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Res-Med 40 
– Michałowice, ul. Ludowa 7
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 
„Przychodnia Lekarska – Z drowie” Filia Nr 1  
– Poradnia Lekarza POZ, Komorów, ul. Turkusowa 5
Przychodnia w Granicy, Granica ul. Główna 104
Miasto Piastów: 
Przychodnia w Piastowie, Piastów, ul. Mikołaja Reja 1
Gmina Nadarzyn: 
Samodzielny Publiczny Gminny Zakład Opieki 
Zdrowotnej, Nadarzyn, ul. Sitarskich 3
Samodzielny Publiczny Gminny Zakład Opieki 
Zdrowotnej, Młochów, ul. Mazowiecka 5A
BRG Centrum Medyczne – Kajetany, ul. Mokra 7
Gmina Brwinów: 
Poradnia POZ – Owczarnia, ul. Kazimierzowska 33 D

POWIAT GRODZISKI

Gmina Grodzisk Mazowiecki:
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 
„TAK-MED” S.C., ul. Bliska 14, Grodzisk Maz.
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej OPTIMA, 
ul. Bairda 56/7, Grodzisk Maz.
Gabinet lekarza POZ, ul. Żydowska 17/2, Grodzisk Maz.
Poradnia lekarza POZ – Szpital Zachodni,  
ul. Daleka 11, Grodzisk Maz.
Miasto Milanówek:
Gabinet szkolny stomatologiczny zlokalizowany  
w budynku Centrum Sportu i Rekreacji, ul. Szkolna 6, 
Milanówek

Miasto Podkowa Leśna:
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „MEDICUS”,  
ul. Jelenia 30A, Podkowa Leśna
Gmina Baranów:
Gabinet lekarza POZ Gole, Gole 50, Gole
Gmina Żabia Wola:
Gabinet diagnostyczno-zabiegowy,  
ul. Spółdzielcza 2B, Żabia Wola
Gmina Jaktorów:
Centrum Medyczne w Jaktorowie, ul. Warszawska 24, 
Chylice Kolonia
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Medycyna  
Rodzinna”, Jaktorów, ul. Warszawska 3

INFOLINIE DLA OSÓB POTRZEBUJĄCYCH  
TRANSPORTU DO PUNKTU SZCZEPIEŃ: 

POWIAT PRUSZKOWSKI
Miasto Pruszków 22 735 87 27
Gmina Brwinów 22 738 26 80
Gmina Michałowice 22 350 91 41
Gmina Nadarzyn 22 739 48 40 wew. *
Miasto Piastów 608 738 283
Gmina Raszyn 22 701 77 22
POWIAT GRODZISKI
Gmina Grodzisk Mazowiecki 22 724 21 21
Gmina Baranów 46 858 13 65
Gmina Jaktorów 509 316 709
Miasto Milanówek 506 797 083
Miasto Podkowa Leśna 22 759 21 16
Gmina Żabia Wola 604 681 302

LISTA PLACÓWEK MEDYCZNYCH
W POWIATACH PRUSZKOWSKIM I GRODZISKIM, W KTÓRYCH ZASZCZEPIMY SIĘ 

PRZECIWKO COVID-19 

\\\ URZĄD WSPARŁ SZPITAL  
Gest solidarności z personelem medycznym. W Urzędzie Miasta Pruszkowa 
odbyła się zbiórka na potrzeby Szpitala Kolejowego im. dr. med. Włodzimierza 
Roeflera.
Pandemia koronawirusa zmieniła nasze życie w wielu aspektach. Ograniczyliśmy 
kontakty z rodziną i znajomymi, dzieci pobierają naukę zdalną, zamknięte zostały 
kina, teatry oraz obiekty sportowe. Na każdym kroku podkreślamy znaczenie 
zdrowia. Ważna jest odpowiedzialność i troska o siebie, a także innych. Musimy 
pamiętać o maseczkach, dystansie społecznym i dezynfekcji. W czasach pandemii 
nieoceniona jest rola lekarzy, pielęgniarek i personelu medycznego. W szpitalach 
toczy się walka o zdrowie i życie ludzkie. Medycy pracują w trudnych warunkach, 
a ich praca budzi podziw.
Doceniamy wysiłek lekarzy i personelu medycznego, stąd wiele akcji wsparcia. 
Ostatnio urzędnicy pruszkowskiego magistratu zorganizowali zbiórkę dla Szpitala 
Kolejowego im. dr. med. Włodzimierza Roeflera, który na potrzeby walki z epidemią 
jest szpitalem jednoimiennym. Pracownicy urzędu zgromadzili środki higieniczne, 
które w obecnej sytuacji są niezwykle potrzebne. Prezydent Pruszkowa Paweł Ma-
kuch przekazał dyrekcji szpitala zebrane rzeczy oraz wodę i maseczki.
Z pewnością wszystkie produkty przydadzą się personelowi szpitala. – Pracow-
nikom Urzędu dziękujemy za zbiórkę, lekarzom życzymy zdrowia i wytrwałości, 
a pacjentom szybkiego powrotu do domów – przekazał pruszkowski magistrat.

\\\ PRUSZKÓW
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Właśnie ruszyła zapowiadana od li-
stopada wycinka drzew wzdłuż pla-
nowanej nitki drugiego toru między 
Grodziskiem i Podkową. Prace zbiegły 
się w czasie z rozpoczętą niedawno 
przebudową stacji Warszawa Zachod-
nia. W związku z tą ostatnią, między 
przystankami Warszawa Aleje Jerozo-
limskie i Warszawa Śródmieście będzie 
często wstrzymywany ruch pociągów. 
Dodatkowo zarząd WKD zapowiada 
przeprowadzenie w nieodległej przy-
szłości niewielkich remontów, w tym 
m.in. wymianę szyn na wiadukcie nad 
linią kolejową nr 8. Wszystkie te czynni-
ki spowodują, że ruch pociągów będzie 
często wstrzymywany. W związku z tym 
przewoźnik przeprowadził przetarg na 
obsługę komunikacji zastępczej. 

W ramach usługi operator będzie 
miał za zadanie zapewnić autobusy na 
odcinkach Warszawa Śródmieście WKD 
– Komorów, Warszawa Śródmieście 
WKD – Warszawa Aleje Jerozolimskie, 
Grodzisk Maz. Radońska – Podkowa 
Leśna Główna oraz Podkowa Leśna 
Główna – Milanówek Grudów. Dodat-
kowo spółka WKD oczekuje, że kursy 

zastępcze będą realizowane niskopod-
łogowymi, klimatyzowanymi i ogrze-
wanymi pojazdami, wyprodukowanymi 
nie później niż w 2008 r. 

W przetargu wpłynęły trzy oferty. 
Jako że zarząd WKD zastrzegł sobie 
możliwość zawarcia umów z więcej niż 
jednym przewoźnikiem, komunikację 

zastępczą będą realizować wszystkie 
trzy firmy, każdorazowo podpisu-
jąc umowę na obsługę transportu na 
odcinku wskazanym do wyłączenia  
z ruchu. 

Utrudnienia na linii WKD mają po-
trwać około dwóch lat. W ramach in-
westycji ma powstać drugi tor łączący 
stacje Grodzisk Maz. Radońska i Pod-
kowa Leśna Główna. Projekt zakłada 
także przebudowę 11 istniejących oraz 
budowę 5 nowych peronów. W Podko-
wie zmieni się układ przystanku; po-
ciągi relacji Podkowa – Milanówek oraz 
Podkowa – Grodzisk będą zatrzymywać 
się przy tych samych peronach dzięki 
nowemu rozjazdowi. Prace obejmą też 
modernizację dworców Podkowa Leśna 
Główna i Grodzisk Mazowiecki Radoń-
ska. Według przewoźnika przebudowa 
pozwoli na znaczne zwiększenie prze-
pustowości linii. Dzięki temu skróci się 
czas przejazdów, co z kolei pozwoli na 
większą częstotliwość kursowania po-
ciągów. Finał prac planowany jest na 
koniec 2022 r. 

Karolina Hofman

Zastępczo za wukadkę
\\\ BRWINÓW

Jeszcze w tym roku mają 
ruszyć przygotowania  
do budowy łącznika 
spinającego drogi wojewódzkie 
nr 719 i 720 w Brwinowie.  
To część większego projektu, 
który docelowo ma uspokoić 
ruch na drogach gminy.     

M ieszkańcy Brwinowa z pewnością 
znają problem związany z bra-

kiem lewoskrętu z ul. Warszawskiej w 
ul. Pszczelińską. Tak zorganizowany 
ruch wymusza w tym miejscu na kie-
rowcach szukanie bocznych uliczek – 
Jodłową, Partyzantów czy Na Skraju. 
W przypadku tej ostatniej dodatkowo 
problematyczne jest włączenie się do 
ruchu ze skrzyżowania z ul. Warszaw-
ską. 

Rozwiązaniem tych problemów bę-
dzie – zdaniem władz gminy – budowa 
łącznika, który zepnie ulice Obwodnica 

i Pszczelińską, czyli drogi wojewódzkie 
nr 719 i 720. O takich planach poinfor-
mował niedawno burmistrz Arkadiusz 
Kosiński. Nowa droga miałaby przebie-
gać przez niezabudowane tereny leżące 
przy samej granicy miasta. Dodatkowo 
włodarz zapowiedział budowę nowej 
drogi łączącej skrzyżowanie ulic Kę-
pińskiej i Na Skraju ze wspomnianym 
łącznikiem. – Wstępnie porozumieliśmy 
się z Mazowieckim Zarządem Dróg Wo-
jewódzkich w sprawie współpracy przy 
zaprojektowaniu ww. łącznika pomię-
dzy Obwodnicą a Pszczelińską. Gmina 
Brwinów zaprojektuje tę drogę wraz ze 
skrzyżowaniami a później na swój koszt 
wybuduje ją województwo. Po wybu-
dowaniu droga ta stanie się nowym 
fragmentem DW nr 720 a jednocześnie 
odcinek dzisiejszej ul. Pszczelińskiej w 
Otrębusach (od skrzyżowania z ul. Tor-
fową do skrzyżowania z ul. Warszaw-
ską) stanie się drogą powiatową lub 
nawet gminną – opisuje Kosiński. 

Planowany łącznik ma być częścią 
większej całości. Docelowo władze 
gminy chciałyby zbudować nową drogę 

biegnącą od ul. Pszczelińskiej (w rejonie 
ul. Torfowej) do ul. Pruszkowskiej (przy 
granicy z Parzniewem).Wzdłuż całej 
drogi ma również zostać poprowadzona 
ścieżka rowerowa. – W projekcie naszej 
drogi przewidujemy rozwiązania, któ-
re będą miały za zadanie uspokojenie 
(spowolnienie) ruchu, w tym budowę 

rond i wyniesionych skrzyżowań, dzięki 
czemu zmotoryzowani mieszkańcy po-
przecznych ulic będą mieli zapewniony 
bezpieczny wyjazd na te drogę – opisuje 
gminne plany Kosiński. Jednocześnie 
podkreśla, aby nie traktować nowej dro-
gi jako wschodniej obwodnicy miasta 
– te rolę ma wziąć na siebie budowana 
przez władze województwa Paszko-

wianka. Nowa droga ma zapewnić alter-
natywny wyjazd z większości ślepych 
uliczek odchodzących od ul. Pszczeliń-
skiej w kierunku wschodnim. Włodarz 
zapowiada także, że budowa nowej 
drogi i – co za tym idzie – skrzyżowań 
z drogami wojewódzkimi nie powinna 
spowolnić ruchu na tych ostatnich. Na 
krzyżówkach bowiem mają powstać 
ronda. To pozwoli uniknąć stawiania 
tamującej niekiedy przepływ pojazdów 
sygnalizacji świetlnej. 

Plany budowy nowej drogi powsta-
wały już od kilku lat. Projekt uwzględ-
niono w miejscowym planie zagospo-
darowania przestrzennego, gmina 
stopniowo wykupywała również od 
osób prywatnych działki pod budowę 
nowej trasy. 

W budżecie na 2021 r. zabezpie-
czono już środki na przygotowanie do-
kumentacji projektowej, wkrótce więc 
możemy spodziewać się przetargu na 
to zadanie. Cała inwestycja powinna być 
gotowa w ciągu trzech lat. 

Karolina Hofman

Drogowa rewolucja 
w planach

Włodarz Brwinowa zaprezentował niedawno zakładany przebieg planowanej 
drogi

Plany budowy  
nowej drogi powstawały 

już od kilku lat
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Komunikacja zastępcza ma kursować 
na czterech odcinkach między  
Śródmieściem i Milanówkiem

dokończenie ze str. 1

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ KOMORÓW

Na 44. Festiwalu Polskich 
Filmów Fabularnych otrzymała 
nagrodę za debiut aktorski.  
O urokach aktorstwa, pracy  
w trakcie pandemii  
i Komorowie rozmawiamy  
z Zofią Domalik.    

\\\ Jak smakuje nagroda za najlep- 
szy debiut na Festiwalu Filmowym 
w Gdyni? 
Smakuje lepiej niż czekolada, co wyda-
je się niemożliwe. Uwielbiam Festiwal 
Filmowy w Gdyni, był jednym z pierw-
szych, na które pojechałam. Pierwszy 
raz pojawiłam się tam parę lat temu z 
filmem krótkometrażowym „Paryżan-
ka” w reżyserii Stefana Łazarskiego. 
Siedząc na ceremonii wręczenia na-
gród marzyłam, aby kiedyś dołączyć do 
laureatów. I udało się. Była to jedna z 
najpiękniejszych chwil mojego życia. 
Nigdy nie będę w stanie wyrazić swojej 
wdzięczności wobec wszystkich, którzy 
zaufali mi w pracy nad filmem „Wszyst-
ko dla mojej matki”.
\\\ Jakie znaczenie dla Pani osobi- 
ście ma film „Wszystko dla mojej 
matki”? Dlaczego warto sięgnąć po 
tę produkcję? 
Ogromne. Jest póki co najcenniejszym 
doświadczeniem aktorskim, z jakim 
dane było mi się zmierzyć. Całą szkołę 
marzyłam, aby ktoś obsadził mnie w 
roli zaprzeczającej moim warunkom. W 
roli, w której na pierwszy rzut oka nikt 
sobie mnie nie wyobrażał. Tak się stało 
w przypadku naszego filmu. Bardzo się 
cieszę, że film trafił na platformę Netflix, 
ponieważ w kinie był dostępny bardzo 
krótko i niewiele osób mogło go zoba-
czyć, a porusza bardzo ważny temat. 
Temat resocjalizacji, zakładów popraw-
czych dla kobiet, domów dziecka, osób, 
które nigdy nie zostały wysłuchane. Nie 
zostały wysłuchane, ponieważ tak jest 
łatwiej. Historie dziewczyn z zakładów 
poprawczych są wstrząsające, a nieste-
ty nie porusza się tego tematu często. 
Nasze pierwsze skojarzenie z popraw-
czakiem to patologia, osoby niezdolne 
do funkcjonowania w społeczeństwie. 
Nic bardziej mylnego. Oczywiście wiele 
dziewczyn pochodzi z rodzin patolo-
gicznych, ale wiele z nich chce dostać 
drugą szansę. Chcą być wysłuchane, 
ale nikt ich nie słyszy. Spędziłam wiele 
czasu w zakładach poprawczych i wi-

działam wspaniałych wychowawców, 
którzy bardzo chcieli pomóc swoim 
wychowankom. Ale to wciąż za mało. 
Największą wartością naszego filmu jest 
to, że mogliśmy zwrócić uwagę społe-
czeństwa na bardzo poważny problem, 
powiedzieć coś głosem dziewczyn, 
które przeszły prawdziwe piekło. Cała 
historia filmu jest mocno oparta na fak-
tach, wiele osób mówi, że jest brutalna. 
Niestety rzeczywistość jest dużo brutal-
niejsza i to jest najbardziej niepokojące. 
\\\  Pochodzi Pani z aktorskiej rodzi-
ny. To Panią ukierunkowało? Czy 
stopniowo dojrzewała Pani do ak-
torstwa? 
Oczywiście, musiało mnie to ukierunko-
wać. Od dziecka rozmawiałam z rodzi-
cami o kinie i teatrze, oglądaliśmy dużo 
filmów, często chodziliśmy do teatru. 
Moje zainteresowanie kinem nie poja-
wiło się znikąd. Jednak jako dziecko by-
łam bardzo nieśmiała i panicznie bałam 
się występować. Rodzice byli pewni, że 
nigdy nie pójdę w ich ślady. Kiedy by-
łam trochę starsza zaczęłam tańczyć, a 
potem występować publicznie. Tańcząc 
nie odczuwałam wstydu, odczuwałam 
adrenalinę. Stopniowo byłam coraz 
bardziej śmiała. W pewnym momencie 
urodziła się we mnie potrzeba spróbo-
wania. I tak to się wszystko zaczęło. W 
liceum wyznałam rodzicom, że chcę się 
przygotowywać do szkoły teatralnej. 
Nie byli zachwyceni, bali się, że psy-
chicznie tego nie wytrzymam. Ciągłej 
krytyki, oceny, ośmielania się i pokony-
wania nieśmiałości. Pierwszy rok szkoły 
wspominam jako ciągłą walkę ze sobą i 
swoim wewnętrznym krytykiem. Do tej 
pory się z tym mierzę, ale z roku na rok 
czuję się w swoim ciele pewniej. Myślę, 
że tego nauczyła mnie właśnie Akade-
mia Teatralna i wspaniali profesorowie, 
z którymi się w niej spotkałam.
\\\ Często pojawia się stereotyp, że 
dziecko rodziców pracujących w 
danym zawodzie ma łatwiej. Pro-
szę powiedzieć – ile w tym prawdy? 
Domyślam się, że „nie wszystko jest 
podane na tacy”... 
Ten stereotyp istnieje od zawsze i my-
ślę, że to się nie zmieni. Jednocześnie 
wydaje mi się to zupełnie naturalne, że 
dzieci lekarzy często zostają lekarzami, 
a dzieci prawników prawnikami. Mam 
wrażenie, że wybieramy drogę, która 
jest nam bliższa, co wcale nie oznacza 
łatwiejszej. Na pewno pomocne jest 
to, że zawsze mogę rodziców zapytać 

o radę. Ale na tym się kończy. To mit, że 
znajomości mogą pomóc w zdobyciu 
roli. Każdy casting polega na znalezie-
niu osoby, którą reżyser, producent, 
scenarzysta sobie wymarzyli, której 
poszukują miesiącami. Jeżeli ktoś nie 
spełnia tych warunków, to w niczym 
mu nie pomoże, że mama jest aktorką, 
a tata reżyserem. Żeby było zabawniej 
Małgosia Imielska, która wybrała mnie 
do roli Oli w filmie „Wszystko dla mo-
jej matki” nie wiedziała, że Ewa Telega 
to moja mama. Po prostu powiedziała 
mi, że zobaczyła we mnie Olkę, którą 
wyobrażała sobie pisząc scenariusz, że 
zaczęłam mówić jej głosem. 
\\\    Podziwiamy aktorów, którzy pięk- 
nie prezentują się na ekranie, ale 
praca nad rolą, na scenie jest nie-
zwykle ciężka. Najkrócej – to nie jest 
łatwy zawód. 
Nie jest. Psychicznie jest wymagający. 
Nigdy nie mamy pewności, że za miesiąc 
dalej będziemy mieli pracę. Jesteśmy 
stale oceniani i krytykowani, szczegól-
nie teraz w dobie Internetu i hejtu. Czę-
sto musimy przekraczać swoje granicę 
i wychodzić ze strefy komfortu, co nie 
jest przyjemne. Jednocześnie jest to naj-
piękniejsza przygoda, dla której warto 
się trochę pomęczyć. Nie wyobrażam 
sobie robić czegoś innego. Nic nie daję 
mi takiej adrenaliny jak słowo „akcja” 
albo wejście z kulisy na scenę. Jest to 
bardzo uzależniające. 
\\\ Jak wygląda Pani praca w trak- 
cie pandemii koronawirusa? 
Miałam wielkie szczęście, ponieważ 
moje produkcje zatrzymały się tylko na 
chwilę – w marcu, kiedy pojawił się w 
Polsce koronawirus. Wróciliśmy w maju 
na plan i udało nam się dokończyć roz-
poczęte przed pandemią produkcje. W 
dużo gorszej sytuacji są teatry. W trakcie 
pandemii graliśmy bardzo rzadko, dla 
połowy widowni, niektóre spektakle 
już nie wróciły na afisz. Jest mi z tego 
powodu bardzo przykro. Teatr to mój 
drugi dom i wielka miłość. Wielu mo-
ich przyjaciół utrzymuje się głównie z 
grania w teatrze i dla nich pandemia 
miała tragiczne skutki. Nie mogę się z 
tym pogodzić, że nie wiemy, kiedy wró-
cimy do teatru i czy wszystkie teatry w 
Polsce przetrwają pandemię. 
\\\ Jest Pani związana z powiatem 
pruszkowskim. Jak ważne jest to dla 
Pani miejsce? 
Mieszkałam i wychowałam się w Komo-
rowie. Uwielbiam to miejsce. Kojarzy 

mi się ze spokojem i szczęściem. Uwiel-
biam wracać do rodziców, czasem prze-
siaduję u nich tygodniami. Mieszkam 
w Warszawie i zawsze lubiłam to mia-
sto, ale w Komorowie mogę naprawdę 
zwolnić i wyluzować. W trakcie kwa-
rantanny Komorów był prawdziwym 
zbawieniem.
\\\ Recepta na długi jesienny wie- 
czór. Dobry film to chyba idealne roz-
wiązanie?
Na każdy wieczór film jest dobrym roz-
wiązaniem. Bardzo rzadko mój dzień 

nie jest zakończony dobrym filmem lub 
serialem. To moja mała tradycja, któ-
rą zamierzam pielęgnować. Jednym z 
moich ulubionych sposobów spędzania 
czasu było wyjście do kina, za czym bar-
dzo tęsknie teraz, kiedy to niemożliwe. 
Teraz więcej czasu spędzam w domu, z 
oczywistych powodów i uwielbiam koń-
czyć swój dzień jogą, treningiem, kąpielą 
w wannie i dobrym serialem. Myślę, że 
nieprędko się to zmieni. 

Artur Szpuda

Jedna z najpiękniejszych chwil życia

Zofia Domalik
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\\\ CZTERY KÓŁKA DLA MAŁEJ MAI 
Pierwsza mieszkanka Grodziska urodzona w nowym roku 
odjechała nowym wózkiem.  
Ma na imię Maja, urodziła się 3 stycznia w szpitalu na Bródnie. 
W chwili narodzin ważyła 3880 g i mierzyła 57 cm. Niedawno 
otrzymała pierwsze w życiu cztery kółka. To właśnie Maja jest 
bowiem pierwszą mieszkanką Grodziska Mazowieckiego uro-
dzoną w 2021 r. Z tej racji otrzymała od władz gminy prezent 
powitalny. 
Uroczyste przekazanie wózka, nosidełka i wyprawki odbyło 
się w ubiegłym tygodniu w Mediatece. Burmistrz Grzegorz Benedykciński i jego zastępca Tomasz Krupski wręczyli prezenty 
maleńkiej grodziszczance. W imieniu Mai praktyczne upominki odebrały mama Magda i babcia Marzena. 
– Cieszymy się, że kolejny raz możemy obdarować wózeczkiem pierwszego nowonarodzonego mieszkańca. Mam nadzieje, że 
to zachęci kolejnych rodziców do decydowania się na potomstwo w naszej gminie – mówił burmistrz Grzegorz Benedykciński.
Witanie pierwszego mieszkańca to już grodziska tradycja. Dotychczas wózki otrzymało trzynaścioro dzieci – siedem dziew-
czynek i sześciu chłopców. Corocznie w styczniu młodzi rodzice mogą zgłaszać narodziny potomka w magistracie. Co warto 
podkreślić, maluch nie musi przyjść na świat w Grodzisku – ważne jest jedynie, by była tu zameldowana jego mama. 
Pani Magdzie serdecznie gratulujemy, a maleńkiej Mai życzymy przyjemnych przejażdżek w nowiutkim wózku! 

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI
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Było już późne popołudnie. Mieszka-
niec stolicy wracał właśnie swoim jedno-
śladem z pracy, poruszając się środkowym 
pasem Alei Jerozolimskich. Warunki na 
drodze wymagały tego dnia szczególnej 
uwagi, bo do dużego natężenia ruchu 
dołączył nagle padający deszcz. W pew-
nym momencie jadące przed nim auto 
zmieniło pas. Pan Tomasz mógł więc nieco 
przyspieszyć na kilkusetmetrowym odcin-
ku, ale niestety nie mógł przewidzieć tego 
co zrobi za chwilę kierowca poruszającego 
się nieopodal mercedesa. Jadący autem, 
bez użycia kierunkowskazu, zjechał nagle 
na środkowy pas tuż przed nim i... było 
dosłownie o włos od tragedii. Motocykli-
sta miał ledwie ułamki sekund na jakąkol-
wiek reakcję – błyskawicznie zaczął ostro 
hamować, ale jego przednie koło zostało 
zablokowane, honda wpadła w poślizg  
i przewróciła się na lewą stronę.

Samochody jadące za nim zatrzymały 
się. Niestety, kierowca starego mercede-
sa, którego auto nie ucierpiało, odjechał z 
miejsca zdarzenia. Pan Tomasz, lekko oszo-
łomiony, ale przytomny, leżał na drodze  
i czuł silny ból w lewej ręce. Po przyby-
ciu na miejsce karetki i policji, mężczyzna 
został zabrany do szpitala, gdzie badanie 
rentgenowskie wykazało – na szczęście 
niezbyt poważne – złamanie kości przed-
ramienia. Uraz wiązał się jednak z koniecz-
nością dwumiesięcznego zwolnienia 
lekarskiego i późniejszymi problemami  
w samodzielnym funkcjonowaniu. Wypa-
dek skutkował tym, że 30-latek był przez 

dłuższy czas zdany na pomoc najbliższych 
w najprostszych czynnościach – od ubie-
rania się, aż po przygotowywanie posił-
ków. Sytuacja unormowała się po kilku 
miesiącach. Mężczyzna wrócił do zdro-
wia, zwyczajnie chciał o tym wszystkim 
zapomnieć i po prostu wrócić do pracy. 
Tym bardziej, że ostatecznie nie udało się  
zidentyfikować i ukarać sprawcy zdarze-
nia, a policyjne śledztwo w tej sprawie 
zostało w końcu umorzone.

Pan Tomasz zupełnie nie spodziewał 
się jednak, że w tej sytuacji może skutecz-
nie dochodzić odszkodowania za ponie-
siony uszczerbek na zdrowiu. Na szczęście 
dotarł do niego Powszechny Zakład Od-
szkodowań, który zaoferował mu szybką 
i fachową pomoc. Po podpisaniu pełno-
mocnictwa sprawą zajęli się w pełni pro-
fesjonaliści, którzy zgromadzili wszelkie 
niezbędne dokumenty związane z ura-
zem, rehabilitacją oraz opieką sprawowa-
ną przez najbliższych. W efekcie uzyskali 
dla pana Tomasza ponad 18 tysięcy zło-
tych odszkodowania/zadośćuczynienia, 
a gdyby nie Powszechny Zakład Odszko-
dowań – pieniądze, które mu się prawnie 
należały, przeszłyby mu najpewniej koło 
nosa. Przypadek ten pokazuje najlepiej,  
że w podobnych sytuacjach warto jest 
zdać się na pomoc profesjonalistów.

Powszechny 
Zakład Odszkodowań sp. z o. o.

tel. 22 308 65 00, 
ul. Energetyczna 11 lok.5, Piaseczno

Wypadki chodzą po ludziach, jak mówi popularne przysłowie. 
Przekonał się o tym aż nazbyt dobrze 30-letni pan Tomasz,  
który kilka miesięcy temu wpadł w poślizg na jednej  
z głównych warszawskich ulic. Jego motocykl nie miał żadnych 
szans w obliczu karygodnego zachowania kierowcy mercedesa.

Miałeś wypadek? Możesz 
dostać odszkodowanie!

\\\ KOMORÓW

Gmina Michałowice szykuje 
się do kolejnej części prac 
związanych z remontem zalewu 
w Komorowie. Inwestycja ma 
być gotowa w październiku.    

D ecyzję o modernizacji zbiornika 
została podjęta w związku z bra-

kiem gwarancji bezpieczeństwa w 
razie kryzysu powodziowego. Władze 
gminy Michałowice podkreślały, że po 
25 latach zalew utracił szczelność. Na 
taki stan rzeczy złożyło się rozrastające 
drzewa, które w skarpach brzegowych 
utworzyły korytarze. Ponadto, zbior-
nik był zamulony. Gmina przystąpiła 
do działania, aby przywrócić mu właś-
ciwości użytkowe. Późną jesienią prze-
prowadzone zostały prace z zakresu 
badania osadów dennych, usunięto 
drzewa, które rozszczelniały skarpy 
czy też odmulono zalew.

Samorząd szykuje się do kolejne-
go etapu prac. Teren będzie ogrodzony, 
możliwe będzie jedynie dojście do strefy 
rekreacji. Na lewym brzegu rzeki Utraty, 
dojazd ul. Bugaj, zostanie zlokalizowa-
ne zaplecze placu budowy. Mieszkańcy 
mogą spodziewać się utrudnień, ponie-
waż część robót realizowana będzie od 
strony Pęcic Małych i od ul. Głównej w 
Komorowie.

Modernizacja grobli zbiornika ru-
szy w marcu, a zakończy się w czerwcu. 
Remont prowadzony będzie od strony 
ul. Głównej. Tam też będzie parking na 

potrzeby placu budowy, drogą będą po-
ruszać się cysterny dowożące beton. Na 
czas prac koryto Utraty będzie przebie-
gało wzdłuż prawej skarpy zbiornika. 
Wszystkie roboty będą prowadzone 
pod nadzorem przyrodniczym, co wią-
że się z zabezpieczeniem dla płazów i 
drzew. – Największą, a zarazem najdłu-
żej trwającą, częścią prac ziemnych jest 
usunięcie nanosów rzecznych. Namuły 
będą przemieszczane na hałdę, a z niej 
dopiero osad będzie wywożony dalej (to 
umożliwi odsączenie nadmiaru wody). 
Usuwanie namułu z czaszy zbiornika 
może rozpocząć się już w lutym. Wywóz 
osadów planowany jest głównie ulicą 
Bugaj. Cześć transportu będzie się tak-
że odbywać ul. Główną w Komorowie i 

ul. Dziką w Pęcicach Małych (ok. 20-30 
przejazdów samochodami ciężarowy-
mi o małej masie – do 30 ton) – podaje 
Małgorzata Pachecka, wójt gminy Mi-
chałowice.

Gdy inwestycja dobiegnie końca, 
samorząd planuje zagospodarowanie 
terenu wokół zbiornika. Sprawa ma 
zostać poddana konsultacjom społecz-
nym. Remont zbiornika ma zakończyć 
się w październiku. Główna część po-
winna jednak być gotowa w sierpniu. 
Inwestycja to koszt blisko 5 mln zł, gmi-
na złożyła wniosek o dofinansowanie 
zadania z budżetu województwa ma-
zowieckiego.

Artur Szpuda

Kolejna część prac przy zalewie

Inwestycja to koszt blisko 5 mln zł
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\\\ REGION

31 stycznia odbędzie się 
29. finał Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy. W naszym 
regionie trwają przygotowania 
w sztabach. Każdy może 
włączyć się w dzieło pomocy.   

W tym roku WOŚP zbiera środki na 
zakup nowoczesnych urządzeń 

medycznych dla oddziałów laryngologii, 
otolaryngologii i diagnostyki głowy. Po-
nad 1300 sztabów w Polsce i na całym 
świecie, tysiące wolontariuszy i ludzi 
dobrych serc. Tak wygląda Wielka Or-
kiestra Świątecznej Pomocy. Choć żyje-
my w czasach pandemii koronawirusa, 

jesteśmy chętni nieść wsparcie. Mimo 
trudnych warunków, WOŚP zagra po 
raz 29.

W dzieło pomocy włącza się miasto 
Pruszków, które założyło eSkarbonkę. 
Każdy może dokonać wpłaty bez wy-
chodzenia z domu. Zbiórka trwa do 
północy 1 lutego. Z WOŚP grać będą 
również pruszkowskie placówki oświa-
towe; eSkarbonkę uruchomiły Przed-
szkole Miejskie nr 9, Szkoła Podstawo-

wa nr 9, Przedszkole Miejskie nr 3, Szko-
ła Podstawowa nr 8. Aktywnie działać 
będzie Szkoła Podstawowa nr 2. W 
placówce zorganizowano sztab WOŚP, 
zaplanowano licytacje online, z kolei na 
boisku szkolnym pojawią się zabytkowe 
samochody i motory. Na terenie miasta 
będzie kwestowało 55 wolontariuszy. 
Przedszkole nr 10 nagrało z udziałem 
dzieci film zachęcający do wsparcia WO-
ŚP. W wielu placówkach pojawiły się 
również puszki stacjonarne.

Sporo licytacji przygotował sztab 
WOŚP hufca Piastów. W mieście szyku-
je się również wiele atrakcji. Wydarze-
nie rozpocznie się 31 stycznia o godz. 
10.00, ostatnia atrakcja została zapla-
nowana na 16.00. W programie m.in. 

zumba, warsztaty szycia na maszynie, 
planszówki, zabawy językowe z Kliniką 
Języka, wywiad z finalistką Miss Polonia 
Weroniką Domagalską czy pokaz iluzji.

Nadarzyński Ośrodek Kultury uru-
chomił eSkarbonkę. Zbiórka będzie pro-
wadzona w punktach stacjonarnych, a 
także 31 stycznia na stacjach benzyno-
wych i pod kościołami na terenie gminy. 
Zaplanowano licytacje online i koncert 
Orkiestry OSP Nadarzyn oraz zespołu 
NOK Pęd Band.

Mieszkańcy gminy Michałowice 
mogą wpłacić środki przez prowadzo-
ne eSkarbonki. Jedną z nich założył Ze-
spół Szkół Ogólnokształcących im. M. 
Dąbrowskiej w Komorowie. 

Artur Szpuda

Włączą się w dzieło pomocy

Finał odbędzie się 31 stycznia

Mimo trudnych 
warunków WOŚP zagra 

po raz 29.

\\\ WYBORY ZNÓW PRZESUNIĘTE 
Mija już rok, odkąd w Ra-
dzie Gminy Żabia Wola 
pojawił się wakat. Woje-
woda właśnie po raz ko-
lejny przesunął termin 
wyborów uzupełniają-
cych. 
Mandat reprezentującego 
okręg 8 Tomasza Wacławka 
wygasł rok temu. Zgodnie z 
planem wybory uzupełnia-
jące, które miały wyłonić 
nowego radnego, miały się odbyć 19 kwietnia. Do tego czasu jednak w Polsce poja-
wił się koronawirus i ogłoszono powszechny lockdown. W trosce o bezpieczeństwo 
mieszkańców, przedstawiciele rady zaapelowali do wojewody o przesunięcie wy-
borów na późniejszy termin. Wojewoda przychylił się do wniosku, jednak przełożył 
plebiscyt o... tydzień, na 26 kwietnia. W tej sytuacji obaj zarejestrowani kandydaci 
– Jan Lazurko i Grzegorz Rybkowski – solidarnie zrezygnowali ze startu w wyborach, 
tym samym powodując unieważnienie kart wyborczych. Wybory przesunięto o kilka 
miesięcy – tym razem miały się odbyć 22 listopada. Jesienią jednak Polska zmagała 
się z drugą, znacznie silniejszą falą zakażeń. Data znów została zmieniona; wyborcy 
mieli pójść do urn 17 stycznia. 
W pierwszym tygodniu nowego roku nastąpiła kolejna zmiana i jako nowy termin 
wskazano 31 stycznia. Teraz jednak okazuje się, że wybory znów zostały przesunięte. 
Żabiowolski magistrat poinformował niedawno, że wybory odbędą się 18 kwietnia. 
Jednocześnie zaprezentował nowy kalendarz wyborczy. Osoby, które chcą głosować 
korespondencyjnie, mogą zgłaszać taki zamiar do 13 kwietnia. Kampania wyborcza 
trwa do północy 16 kwietnia, zaś 17 kwietnia do przewodniczącego obwodowej 
komisji wyborczej powinien trafić spis wyborców. Same wybory będą przebiegać 
w niedzielę od godz. 7.00 do godz. 21.00. 
Okręg wyborczy nr 8 obejmuje miejscowości Bieniewiec, Oddział, Grzymek, Słubica 
A, Słubica B, Słubica Dobra, Słubica-Wieś oraz Pieńki Słubickie. Czy po ponad roku 
mieszkańcy okręgu zyskają wreszcie przedstawiciela w Radzie Gminy? Przekonamy 
się za trzy miesiące. Może nowy, szósty już termin wyborów okaże się szczęśliwy. 

\\\ ZABIA WOLA



6 NR 114 (4) 27 STYCZNIA 2021 KRZYŻÓWKA



7NR 114 (4) 27 STYCZNIA 2021OGŁOSZENIA

Starosta Grodziski
Informuje, iż w dniach od 20.01.2021 r. do 10.02.2021 r. w siedzibie Starostwa Powiatu Grodziskiego 
w Grodzisku Maz. przy ul. Kościuszki 30 i ul. Żyrardowskiej 48 bud. A został wywieszony na tablicach 
ogłoszeń: wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do sprzedazy. Wykaz został także 
zamieszczony na stronie: www.bip.powiat.pl-przetargina nieruchomości.

Wójt Gminy Nadarzyn zawiadamia, że na urzędowych tablicach ogłoszeń oraz na stronach 
internetowych urzędu został zamieszczony wykaz nieruchomości, stanowiących drogę 
wewnętrzną, przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE

SZUKAM PRACY 

Opieka 24h/dobę 604400244

DAM PRACĘ 

Wynagrodzenie 14,00 zł na rękę  
za godz. plus 400,00 zł premii, pełny 
etat, umowa o pracę. Praca w Solcu  
k. Szymanowa, dojazd z Warki,  
Góry Kalwarii i Wilanowa zapewniony. 
Zadzwoń na nr 501 631 374

Solidna firma na rynku zatrudni  
kierowców betonomieszarek.  
Lokalizacja Pruszków tel. 694745232 

PRZYJMĘ DO PRACY BUDOWLAŃCA 
(WYKOŃCZENIA, G/K, GLAZURA,  
TERAKOTA) TEL. 515 144 294

Ekspedientkę oraz osobę do wykładania 
towaru do sklepu spożywczego  
w Ustanowie, tel. 602 119 041  

Przyjmę panią do prania i sprzątania  
samochodów ciężarowych, 1-2 dni  
w tygodniu, Łazy k. Magdalenki,  
tel. 604 626 444          

Zatrudnię ekspedientkę w sklepie  
spożywczym, Konstancin,  
tel. 602 126 840

Sprzątanie w szkole 3/4 etatu Piaseczno 
227568337

USŁUGI  

Malowanie, remonty mieszkań, 
glazurnictwo tel. 669 945 460

Sprzedaż i montaż okien i drzwi  
wew. i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, 
plisy, moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480,  
603 310 223    

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Ocieplenie poddasza, piana pur,  
izolacja poddasza, natrysk pianki, 
Tel.604 489 255 www.purterm.pl  

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Schody renowacje prace stolarskie  
malowanie schodypodlogi.com.pl  
503 344 567, 501 201 194

Docieplanie budynków, solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572 

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR TEL.723 533 233

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Pranie dywanów, wykładzin i tapicerki 
meblowej 697-295-391

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

Hydraulik, drobne remonty  
tel. 733 159 220

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

GLAZURA, GRES, REMONTY 601 219 482

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

Wywozimy graty z chaty tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352 

Kominiarz tel. 500 214 632 

Elektryk tel. 509 56 65 79

Przeprowadzki Tel. 502 622 916

Remonty 724392529

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480  

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581 

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Renowacja mebli, tel. 510 266 143

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214    

KUPIĘ  

Kupię każdy ciągnik do 10tyś Stare  
motocykle Wsk Mz Romet Simson FIAT 
itp tel 721-029-688

Spółkę z o.o. - każda opcja 720 90 80 80

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418   

SPRZEDAM  

Opony zimowe nowe z felgami  
do Nissana Qashqai tel. 504 500 125

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup aut na kasację 508206738

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

KUPIĘ MIESZKANIE DO 50M2,  
DO REMONTU GOTÓWKA 608744302

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Sprzedam tanio piękne działki  
rekreacyjne 604 624 875

Sprzedam działkę budowlaną, ogrodzoną 
1515 m2, Żabieniec k. Piaseczna ul. Gra-
niczna 16, wszystkie media, cena 340 tys. 
(jest możliwość dokupienia działki obok 
1500 m2) lub zamienię na mieszkanie w 
Piasecznie lub w Trójmieście - inne pro-
pozycje mile widziane  tel. 695 44 28 80, 
tel. 608 660 919, ryszardlimo@gmail.com

OKAZJA! SIERZCHÓW - DWIE DZIAŁKI  
W JEDNEJ KW, OGRODZONE, PRĄD,  
WODA MIEJSKA, CAŁOŚĆ 6086 M2  
OD 205 TYS. ZŁ TEL. 694 448 441 

Domek gospodarczy (wym. 3x7),  
całoroczny tel. 575 644 821

Sprzedam 1/2 bliźniaka w Pruszkowie 
Tel. 605 582 227    

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

Wynajmę mieszkanie 43m2,Piaseczno 
centrum,tel.603856966 

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-os 480 Para 300/Os + Licz 577886988                 

NAUKA 

Matematyka, 664 438 144

ZDROWIE 

Psychoterapia, konsultacje - 660 565 007, 
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

PROTEZY ZĘBOWE NAPRAWA  
TEL. 502 031 221

Dom Opieki „Róża” 604424729

TOWARZYSKIE  

Szukam partnerki 50+ Tel. 793 198 725 

FINANSE  

Kredyty tel. 513 654 277 

Pożyczki pozabankowe. Szybka decyzja. 
690-016-555

Możesz zamówić ogłoszenie 
DROBNE za DROBNE 

przez telefon 786 202 066
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Tenisiści Bogorii Grodzisk 
Mazowiecki wrócili do ligowej 
rywalizacji. Zespół Tomasza 
Redzimskiego pokonał  
na wyjeździe AZS AWFiS Balta 
Gdańsk 3:1.   

W listopadzie Bogoria pokonała 3:0 
Uczelnię Państwową Zamość i 

Poltarex Pogoń Lębork. Tym samym 
grodziszczanie przypieczętowali pozy-
cję lidera po I części sezonu Ekipa Bo-
gorii wygrała 11 spotkań i zanotowała 
tylko jedną porażkę. Potem przyszedł 
czas na rywalizację w Lidze Mistrzów. 
Bogoria dotarła do ćwierćfinału rozgry-
wek, gdzie uległa UMMC Jekaterynburg 
1:3.

Czas na kolejną odsłonę rywalizacji. 
Bogoria udała się na spotkanie do Gdań-
ska z drobnymi problemami. Zabrakło 
Marka Badowskiego, który doznał ura-
zu biodra.

Mecz z AZS AWFiS Gdańsk nie za-
czął się po myśli gości. Patryk Chojnow-
ski nie pozwolił Pavlowi Siruckowi na 
rozwinięcie skrzydeł. Czech triumfował 
tylko w trzeciej partii – 12:10, w czwar-
tej uległ rywalowi – 8:11 i gospodarze 
prowadzili 1:0. Bogoria doprowadziła 
do remisu za sprawą Panagiotisa Gio-
nisa. Grek przegrał pierwszą odsłonę z 
Tomaszem Tomaszukiem – 6:11. Potem 

Gionis pokazał doświadczenie i klasę. 
Niesamowita była trzecia partia, która 
dostarczyła wielkich emocji. Zakończyła 
się wynikiem 20:18. Gionis wygrał spot-
kanie 3:1. Łatwo z Szymonem Malickim 
poradził sobie Miłosz Redzimski, który 
pewnie wygrał 3:0. 

W ostatnim, jak się okazało, starciu 
zaprezentowali się Chojnowski i Gio-
nis. Grek wygrał pierwszą partię do 8, 
ale w kolejnych walka trwała do koń-
ca. W drugiej lepszy Chojnowski, ale w 

decydującej trzeciej Gionis triumfował 
12:10.

\\\   Drużyna kobiet wygrywa
Znakomita postawa żeńskiej druży-

ny Bogorii w I lidze. Ekipa z Grodziska 
w zaległych spotkaniach wygrały na 
wyjeździe 8:2 z MKS Jedynką Łódź, zaś 
u siebie pokonał Stellę Niechan Gniezno 
7:3.

Bogoria zajmuje 2. miejsce w tabeli 
z dorobkiem 13 punktów. W dziewięciu 
meczach zespół zanotował sześć zwy-
cięstw, remis i dwie porażki. 

Artur Szpuda

Zwycięska 
batalia Bogorii

Panagiotis Gionis
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\\\ PRUSZKÓW

Przygotowania do rundy 
wiosennej. W meczu 
sparingowym Znicz Pruszków 
zremisował z Legionovią 
Legionowo 2:2.   

P od koniec lutego żółto-czerwoni 
wrócą na II-ligowe boiska. Zimą 

w zespole doszło do zmian. Przede 
wszystkim nowym szkoleniowcem Zni-
cza został Piotr Kobierecki. Pod okiem 
trenera piłkarze rozpoczęli przygoto-
wania do rundy wiosennej.

Mecze sparingowe są okazją do 
sprawdzenia pewnych rozwiązań tak-
tycznych. 23 stycznia Znicz w Legio-
nowie spotkał się z Legionovią. Mecz 
zakończył się remisem 2:2, choć po 
pierwszej połowie gracze z Pruszkowa 
przegrywali 1:2. Bramki dla Znicza zdo-
byli: Lukas Hrnciar i z rzutu karnego 
Maciej Machalski.

Wiosną żółto-czerwoni będzie wal-
czył, aby uniknąć spadku z II ligi. Znicz 
zajmuje 16. miejsce z dorobkiem 16 
punktów i ma tylko dwa oczka przewagi 
nad 17. Lechem II Poznań, który znaj-
duje się w zagrożonej strefie. Pierwszy 
wiosennym rywalem ekipy z Bohate-
rów Warszawy będą Wigry Suwałki.

\\\   Znaleźli nowe kluby
Zmiany w kadrze drużyny. Wiosną 

w Pruszkowie nie zobaczymy Dariusza 
Zjawińskiego, który żółto-czerwoną ko-
szulkę zakładał przez ostatnie 2,5 roku. 
Napastnik karierę będzie kontynuował 
w barwach Legionovii.

Przygodę z pruszkowskim zespo-
łem zakończył również Paweł Tarnow-

ski. 30-letni zawodnik w Zniczu grał od 
sezonu 2017/2018. Jesienią zagrał w 13 
meczach II ligi i zdobył jednego gola. W 
rundzie wiosennej Tarnowski będzie re-
prezentował barwy Ursusa Warszawa.

Artur Szpuda

\\\ PRUSZKÓW

Top Market MKS Pruszków  
nie zwalnia tempa. W 15. 
kolejce I ligi koszykówki kobiet 
zespół Jacka Rybczyńskiego 
rozbił SMS PZKosz Łomianki 
88:48.   

O takich spotkaniach mówi się, że są 
jednostronne. Rywal bezradnie pa-

trzy na poczynania ekipy, która dyktuje 
warunki gry. MKS po raz kolejny poka-
zał siłę. W poprzedniej kolejce drużyna 
Jacka Rybczyńskiego pokonała różnicą 
51 punktów Politechnikę Gdańską II.

Pierwsze punkty w starciu z SMS 
PZKosz Łomianki zdobyła Monika 
Parysek-Bochniak. Pruszkowski ze-
spół rozkręcał się i hamował zapędy 
rywala. Pierwszą kwartę MKS wygrał 
22:8. W drugiej odsłonie gospodynie 
konsekwentnie budowały przewagę, a 
rywalki nie potrafiły się odnaleźć. MKS 
zdecydowanie odjechał i na półmetku 
prowadził 46:16.

Trzecia kwarta wyrównana, jed-
nak w żaden sposób nie mogła zmienić 

obrazu spotkania. Po trafieniu Zuzanny 
Rudenko SMS zmniejszyły straty do 21 
punktów – 33:54. Wystarczyło kilka mi-
nut, aby przewaga pruszkowianek uro-
sła. Po trójce Olivii Szumełdy-Krzyckiej 
było 65:33. W czwartej kwarcie MKS 
kontynuował dobrą grę, zaś przyjezd-
ne nie potrafiły skutecznie odpowie-
dzieć na napór gospodyń. Zespół Jacka 
Rybczyński odniósł 12 zwycięstwo w 
sezonie.

MKS poprowadziła do zwycięstwa 
Szumełda-Krzycka – 18 punktów. Po 16 
rzuciły Parysek-Bochniak i Katarzyna 
Szyler, zaś 15 – Marzena Marciniak. Go-
spodynie trafiły 37 z 66 rzutów – 56,1% 
skuteczności. Rywalki miały problemy 
z celnością – 31,4%. 16 trafionch na 51 
prób. Do tego aż 26 strat.

30 stycznia MKS zagra na wyjeździe 
z MPKK Sokołów SA Sokołów Podlaski. 

Artur Szpuda

Remisowy sparing 

Kolejny rywal rozbity 

Legionovia – Znicz 2:2
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MKS wygrał różnicą 40 punktów
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Zabrakło Marka 
Badowskiego, który 
doznał urazu biodra

Mecze sparingowe są 
okazją do sprawdzenia 

pewnych rozwiązań 
taktycznych


